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Z A P I S N I K
sa 214 sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 20. svibnja 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi,
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje
poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav,
imovinu,  prostorno uređenje  i  promet,  Davorin Klobučar,  djelatnik GSC Delnice,  Nikola  Muvrin,
direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice i Klaudija Kumpar, tajnica
gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje
Nikolina,  Indira Rački  Joskić,  Zvezdana Jerković,  Alen Udović umjesto kojeg sjednici  prisustvuje
Davorin Klobučar,  Petar  Hrg,  Mirna Janeš,  Dragan Abramović  umjesto kojeg sjednici  prisustvuje
Dražen Rački.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Održana je sjednica Odbora za financije i Gradskog vijeća na kojoj su usvojene sve točke

vezane uz proračun i financije.
- Istraživanje poduzetničkih zona.
- Sve fakture za travanj su proknjižene, plaćene su režije, kamate, krediti i druge obveze.
- Poslani su ugovori najpovoljnijim ponuditeljima za ured materijal.
- Zatvaranje izvoda, provođenje kompenzacija, evidentiranje potraživanja, ažuriranje podataka

za slanje opomena i ovrha za one koji ne reagiraju na opomene.
- Izračun za jednokratnu otplatu stana s obročnom otplatom.

DAVORKA GRGURIĆ

- Aktivnosti na izvođenju radova, kontrola, dogovori na terenu, koordinacija radova na Šetalištu
I. G. Kovačića i radova na platou u Frankopanskoj ulici. Dobiven je upit ravnatelja OŠ I. G.
Kovačića  da  li  je  moguće  urediti  parkiralište  ispred  škole  gdje  je  ostavljena  mogućnost
priključka  na  oborinsku  odvodnju  parkirališta.  Mi  preko  parkirališta  idemo  dijelom  sa
zamjenom fekalne kanalizacije. Gradonačelnik je zatražio da se pozove ravnatelja na razgovor
ali  i  da  se  svakako uputi  pismo pročelnici  Županijskog odjela  za  obrazovanje  da  se  ioni
uključe  u  te  aktivnosti.  Isto  je  i  sa  zdravstvom  koje  bi  također  trebalo  sudjelovati  u
financiranju radova pa bi se „potkova“ oko Doma zdravlja uredila. Bilo bi vrijedno to uraditi
kad se već uređuje taj  dio grada, problem je što Grad nema novaca te bi ravnatelj  trebao
uputiti zahtjev PGŽ za pomoć u asfaltiranju. Grad je uvijek održavao, krpao taj dio ali bi bilo
najbolje kada bi se jednim asfaltnim tepihom pokrilo sve. Sve su to naša djeca, naši profesori.
Župan je svojevremeno spomenuo kako se Primorci roguše i postavljaju na zadnje noge kad
on spomene problem Gorskog kotara. Tada sam progovorio o Gorskom kotaru i rezultat je bio
da su svi pognuli glave i šutjeli k'o zaliveni i bilo im je neugodno. Mi ne molimo ništa, nismo
molili da nam se ništa pokloni ali sad nemamo od čega. Prvo se kuca roditeljima, PGŽ, a oni



nemaju tih problema i ne shvaćaju. kad bi njima od boravišne pristojbe ostale 3  lipe a ne 7 kn
po glavi vidjeli bi rezultat, a to se nama dešava jer su nam skoro svi prihodi oduzeti. Ljudi ne
shvaćaju u kakvoj smo situaciji. Ne tražimo za sebe nego za njihovu ustanovu čiji su osnivač. 

- U Frankopanskoj  ulici  se postavljaju ivičnjaci,  poprima se slika ulice,  još ima priključaka
oborinske kanalizacije i upojnih bunara. Dinamika se prati.

- U Razlogama  je  HEP završio  sanaciju  a  radili  su  i  u  Okrugu.  Dio  radova  napravio  je  i
Nacionalni park ali je još uvijek 1/3 ceste ostala u užasnom stanju (Biljevina). Gradonačelnik
navodi da mu se javio gospodin Janeš koji se zahvalio na napravljenom ali kaže da su radovi
jako loše napravljeni na cesti od Turki prema Kaliću i Podgori, da ispusti također nisu uređeni.
Davorka Grgurić: Bila sam tamo i posao je dobro napravljen. Znam pravila gradnje makadam
ceste a to je da se sa strane naprave duboki odvodni kanali. Dogodilo se davnih godina da su u
odvodni kanal postavili HT vod i zatrpali ga. Stoga smo ugradili površinske file, ručno ih je 19
očišćeno.  Gradonačelnik  je  nadalje,  prenio informaciju  građana  da  New Jersey ograde ne
priječe padanje stijena. Davorka Grgurić navodi da je cesta od Grbajela županijska cesta, oni
su  tim  betonskim  ogradama  spriječili  odrone  prema  cesti.  Treba  reći  da  ŽUC  ažurno  i
korektno održava ceste, reagiraju na naše dopise, upite. To je redovno održavanje prometnice,
teren je takav a imaju i dnevnu ophodnju koja to rješava. Gradonačelnik je zatražio da se u
tom smislu sačini odgovor da se radi o uobičajenoj situaciji, da se teren nadzire i po potrebi
sanira ali da treba proći neko vrijeme dok se teren stabilizira. Gradonačelnik navodi da je u
Turkima „odletjela“ stijena, a Davorka Grgurić navodi da se radi o sipini, da je komunalni
redar bio na toj cesti s Policijom koja je trebala Županiji i ŽUC-u poslati obavijest da se cesta
mora održavati i da je opasna za promet s obzirom na odrone

- Problem s javnom rasvjetom jer je svaka druga lampa iskopčana pa kad je kvar ispadne svaka
3-4. Nastojimo to riješiti brzo i efikasno. Iz uštede kupujemo lampe led rasvjete koje manje
troše,  rješavamo crne rupe gdje je nužno postaviti  lampe,  stoga smo u Delnicama najviše
iskopčali. Što se tiče Lučica, prema zahtjevu predsjednika MO, trebalo bi postaviti 12 stupova
na prostoru gdje nema kuća (150.000 kn). Gradonačelnik je zatražio da se sazove sastanak na
tu temu kako bi se ljudima objasnilo. Osim toga trebali bi napraviti plan aktivnosti, potreba pa
onda i mi promišljamo što bi mogli od toga. 

- Kontrola radova u Parku kralja Tomislava.
- Prometno  redarstvo:  Jučer  je  bila  najveća  koncentracija  i  pokušaj  stvaranja  reda  u

Amerikanskoj ulici, uspjelo se bez incidenata dovesti da se promet odvija. Veći problem je što
se ljudi  uporno voze kroz plac  za  vrijeme placa.  Gordana Piskač smatra da treba pozvati
načelnika Policije i sa njim razgovarati o tome. Dostavili smo im prometno rješenje, znaju da
je četvrtak sajmeni dan i ne pošalju niti jednog policajca. Gradonačelnik navodi da se radi o
prometu u kretanju što nije u nadležnosti  komunalnog redara,  dužnost  je Policije  da nam
pomognu. 

- Rješenja  za  komunalni  doprinos,  komunalnu  naknadu  i  naknadu  za  nezakonito  izgrađene
zgrade.

- Registar imovine u GIS programu.
- Ugovori za drva na javnim površinama.
- Dobivena je pritužba iz Lučica vezana za oborinsku i fekalnu odvodnju – često se moraju

prazniti septičke jame što je prilično skupo.
- Hrvatskim vodama  uputit  će  se  dopis  s  molbom da uvrste  uređenje  korita  Potoka u svoj

godišnji plan, te Hrvatskim šumama za čišćenje obrušenih stabala.
- Za raskrsnicu Goranske ulice i Vidikovca naručena je horizontalna i vertikalna signalizacija.
- Aktivnosti vezane uz prijevoz pokojnika.
- Napravljen je i poslan izvještaj o akciji „Zelena čistka“.
- Aktivnosti  vezane  uz  procjenu  utjecaja  na  okoliš  kroz  Strategiju  ukupnog  razvoja  Grada

Delnica.
- Izrada akta za poticanje poduzetništva.
- Napravljen je ugovor s HEP operaterom za potrošnju električne energije.
- Prometni odnosno komunalni redar pomagao je na Dječjoj olimpijadi.



- Na upit gradonačelnika odgovara da je kontaktirala sudsku procjeniteljicu vezano uz prodaju
stanova u Lučicama. Rečeno je da će se vidjeti da li se koeficijent izgrađenosti može umanjiti,
a stanari će pronaći svog sudskog procjenitelja.

NIKOLA MUVRIN
- Košnja površina, groblja i parka.
- Postavljanje prometnih znakova u Amerikanskoj ulici.
- Utovar i istovar zemlje za cvjetne gredice.
- Plac i čišćenje nakon placa.
- Rušenje stabala u Parku kralja Tomislava.
- Dežurstvo na Dječjoj olimpijadi.
- Gradonačelnik je zatražio da se svakako do blagdana Tijelova zasadi „potkova“ na trgu.
- Redovna kontrola rada fontane.

DRAŽEN RAČKI
- Jučer je dobivena dojava o zapaljenju električnog stupa, srećom radilo se samo o iskrenju.

Obaviješten je HEP.
- Izrada  prepreke  za  takmičenja,  složene  su  dvije  tende  za  Dječju  olimpijadu,  sutra  se

sastavljaju tende koje idu na stadion.
- Izrada i vezanje novih cijevi.
- Rad s korpom, košnja trave, farbanje okvira oko vrata.

DAVORIN KLOBUČAR
- Radovi su koncentrirani na pripremu Dječje olimpijade, poglavito se uređuje stadion i dijelovi

koji će se koristiti.
- Jučer je komisijski obiđen stadion (Zajednica sportskih udruga PGŽ).
- Najava inspekcijskog nadzora nad žičarama na Platku.
- Strategija promidžbe GSC-a odnosno objekata kojima upravljamo.

GORDANA PISKAČ
- Sastanci vezani za radove u Supilovoj ulici i Šetalištu I. G. Kovačića gdje je otkrivena jedna

cijev za koju je utvrđeno da ne vodi nikamo te slijedi daljnje otkrivanje tog sustava.
- Održan je sastanak s Komunalcem na temu kanalizacije u Kuželju gdje dolazi do prodora

oborinskih voda u sustav kanalizacije što, pak, radi problem Slovencima na pročistaču. Prije
dvije godine otklonjeni su poznati problemi no dogodili su se novi vezani uz puknuća šahti pa
će se napraviti sastanak s projektantom i stručnim ljudima jer, kad padne puno količine kiše
podzemne vode prodiru u sustav, pune ga i sve odlazi u pumpe prema Slovencima. Slovenci sa
svoje strane imaju iste probleme.

- Obiđen  je  pročistač:  Sustav  će  proraditi  probno  krajem lipnja  s  time  da  radovi  time  ne
završavaju nego se protežu do rujna. Neće biti  dovršeni radovi na sustavu za zbrinjavanje
otpadnog mulja ali to neće utjecati na početak probnog rada.

- Aktivnosti vezane uz početak radova u Parku, dogovor s izvođačima, komunalnim poduzećem
oko nabave klupa i špina, te oko rušenja stabala.

- Održana je sjednica Odbora za komunalne djelatnosti kao i sjednica Gradskog vijeća na kojoj
su prihvaćene sve točke koje se tiču Komunalnog odjela.

- Priprema  dokumentacije  za  bagatelnu  nabavu  za  usklađenje  PP sa  zakonom.  Potrebno  je
pronaći izvođača koji će napraviti karte i označiti uređena i neuređena područja.

NIKOLINA MUHVIĆ
- Priprema sjednice Gradskog vijeća i izrada materijala koji su išli kao nadopuna dnevnog reda.
- Lektura, korektura i priprema materijala s Gradskog vijeća za objavu u Službenim novinama.
- Prijava vježbenice u sustav mirovinskog osiguranja.
- Promjena radnog vremena na zahtjev ugostiteljskog objekta.



- Prisustvovanje savjetovanju službenika za nepravilnosti.
Gradonačelnik:  Vijećnik  Gradskog  vijeća,  gospodin  Topić,  izrazio  je  nezadovoljstvo
pripremom materijala  za  Odbore,  te  je  zatražio  od  JUO da  sljedeće  materijale  koji  će  se
odnositi na komunalnu problematiku daju Odboru na pripremu, a ne da im se dostavljaju već
pripremljeni materijali, „gotovi“ materijali. 

Davorin Klobučar: Gospodin Laginja podnio je zahtjev za razrješenje predsjednika Odbora za
gospodarstvo no nitko ne želi biti predsjednik tog Odbora jer je to najvažniji odbor i svjesni
smo da je nezahvalno biti na njegovom čelu.

Gradonačelnik daje informaciju da predsjednica RH preuzima ured u PGŽ 13. lipnja. Protokol
je takav da je sjedište ureda uvijek u sjedištu županije. 14. i 15. lipnja bit će u Gorskom kotaru.
Sa njenim savjetnikom za unutarnju politiku dogovoren je program te će predsjednica obići
Poslovnu  zonu  „Kendar“,  buduće  investitore  peletarne  i  Palfinger,  posjetit  će  najljepšu
kontinentalnu kuću u Kočičinu. Pokazat ćemo i sadržaje na Kupi. U Delnicama će biti održan
polusatni  sastanak  na  temu  problematike  Gorskog  kotara  i  Grada  Delnica  kako  bi  se  na
temelju  informacija  žestoko  zauzela  za  povrat  svega  onoga  što  je  izgubljeno  kao  i  za
osiguranje uvjeta za  prosperitet  JLS na području Gorskog kotara.  Nakon obilaska završno
druženje bit će na Petehovcu, dok će ručak biti upriličen u Hotelu „Mance“ u Brodu na Kupi. 

Dovršeno u 9,20 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


